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AKADEMICKÝ SENÁT 

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 2. 3. 2016 
 
Přítomni: Ondřej Pavel Biak, PhDr. RNDr. Jan D. Bláha, Ph.D., Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., 

Dan Charousek, doc. RNDr. Eva Jozífková, Ph.D., Mgr. Tereza Knapová, doc. Ing. 
Zdeňka Kolská, Ph.D., RNDr. Jan Krejčí, Ph.D., Mgr. Jindřich Matoušek, Ph.D., Bc. 
Nikola Műllerová, doc. RNDr. Dušan Novotný, CSc., Martin Roub, Mgr. Lenka 
Součková, Mgr. Květuše Sýkorová, Marek Wojtowicz 

Nepřítomni:  
Omluveni:  
Hosté: doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. (děkan PřF UJEP), Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF 

UJEP) 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 
3. Jmenování Ekonomické komise AS PřF UJEP. 
4. Informace vedení fakulty o čerpání rozpočtu PřF za rok 2015.  

a) neinvestiční část 
b) investiční část 

5. Informace vedení fakulty k přípravě rozpočtu PřF na rok 2016. 
6. Informace o průběhu realizace projektu na budovu CPTO. 
7. Různé: 

 
Zahájení: 13:05 
Jednání: AS PřF UJEP je usnášení schopný – přítomno 14 z 15 členů, od 13:30 též 
p. dr. J. Havlica, tedy přítomno 15 členů. 
 
Předseda AS PřF UJEP dr. Krejčí přivítal p. děkana, p. tajemníka a nové členy AS PřF UJEP.  
 

1. Schválení programu zasedání. 
hlasování: 14-0-0 

(schváleno) 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 

hlasování: 14-0-0 
(schváleno) 

3. Projednáno jmenování členů Ekonomické komise AS PřF UJEP ve složení: 
PhDr. RNDr. Jan D. Bláha, Ph.D., 
doc. Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D., 
Bc. Nikola Műllerová, 
Martin Roub, 
Mgr. Květuše Sýkorová. 

Členové EK AS PřF UJEP se budou pravidelně scházet s panem tajemníkem k průběžné 
kontrole čerpání rozpočtu. Předsedu EK AS PřF si členové EK zvolí později sami na 
prvním zasedání EK, které by mělo proběhnout přibližně za 14 dní, tj. v týdnu od 14. do 18. 
3. 2016. 

Usnesení: AS PřF UJEP souhlasí s návrhem členů EK AS PřF ve výše zmíněném složení.  
hlasování: 13-0-1 

(schváleno) 
4. Pan tajemník předložil členům AS PřF UJEP informace týkající se čerpání neinvestiční 

části rozpočtu PřF UJEP za rok 2015. Zároveň se pokusil spolu s p. děkanem odpovědět 
na všechny dotazy členů AS PřF UJEP. 
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Z důvodu některých složitějších dotazů členů AS PřF UJEP, které se týkaly přehledové 
tabulky čerpání rozpočtu PřF UJEP za rok 2015, bylo doporučeno projednání těchto 
připomínek s nové vzniklou EK AS PřF UJEP ve spolupráci s panem tajemníkem. 
Schválení čerpání rozpočtu bylo odloženo na příští zasedání.  
Čerpání investičního rozpočtu PřF UJEP ještě není připraveno. Pan tajemník jej připraví do 
příštího zasedání AS PřF UJEP. 
 

5. Pan děkan informoval členy AS PřF UJEP o možných problémech při přípravě rozpočtu 
PřF na rok 2016. Zároveň informoval i o proběhlém setkání s  akademickými pracovníky a 
studenty k tomuto tématu. Vysvětlil změny struktury rozpočtu, problematiku projektových 
období, i nutnost úsporných opatření. 
 

6. Pan děkan informoval členy AS PřF UJEP o  průběhu realizace projektu na budovu CPTO, 
která zatím probíhá dle harmonogramu. 

 
7. Různé: 

a) Drobná chyba v docházkovém archu (Biak) – provedena korekce. 
b) Vznik směrnice Etické komise – bude projednána vědeckou radou až v dubnu 2016. 
c) Někteří členové AS PřF UJEP obdrželi pozvánku na setkání s  firmou SCIO – 

doporučeno předat pozvánku p. proděkanovi pro studium (RNDr. Martin Švec, Ph.D.) 
s žádostí o jeho účast na tomto setkání. 

d) Informace o počtu podaných GAČRů 2016 na příštím zasedání AS PřF UJEP – 
doporučeno požádat o tyto informace pí. proděkanku pro vědu (Prof. RNDr. Pavla 
Čapková, DrSc.). 

e) Proplácení mimořádných stipendií studentům trvá příliš dlouho (2-4 měsíce) – je 
potřeba toto zkontrolovat v žádosti u vedoucího příslušné katedry. 

 
Ukončení: 15:40 
Formát hlasování: A-N-Z 
Zapsala: Mgr. Květuše Sýkorová 

RNDr. Jan Krejčí, Ph.D. 
předseda AS PřF UJEP 

 


